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Geachte mevrouw Reemst, 
 
Op 22 februari 2019 hebt u schriftelijke vragen gesteld op grond van artikel 42 van de  
Organisatieverordening van de gemeenteraad over de nieuwe locatie van fietscross-
club Flying Bikes. 
 
U refereert aan de raadsvergadering van 3 oktober jl. waarin wethouder Dorrestijn-Taal 
de toezegging heeft gedaan binnen een half jaar met een voorstel voor een nieuwe 
locatie te komen.    
 
U stelt dat het om een aantal redenen van groot belang is, dat er op korte termijn een 
voorstel komt voor een nieuwe locatie:  
-  De Flying Bikes zijn succesvol. Een groot deel rijdt op hoog niveau en heeft te 

weinig  uitdaging op deze baan. Zonder perspectief verlaten toprijders de club.  
-  De club groeit sterk. Het afgelopen jaar van 86 naar 105 leden.  
-  De huidige baan is moeilijk bereikbaar voor hulpdiensten.  
-  Het organiseren van nationale wedstrijden (en/of evenementen) is op deze loca-

tie niet mogelijk.   
 
Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Vraag 1. De huidige stand van zaken met betrekking tot het zoeken naar een nieuwe  
locatie? 
 
Antwoord: Er is een uitgebreid locatieonderzoek uitgevoerd. Met de grondeigenaar van 
de meest kansrijke locatie hebben de achterliggende periode meerdere gesprekken 
plaatsgevonden. Eind december 2018 heeft de betreffende grondeigenaar aangegeven 
dat hij, in verband met zijn eigen bouwplan, geen ruimte op zijn perceel ziet voor het 
inpassen van een fietscrossbaan. Naar aanleiding hiervan is er opnieuw een aantal 
locaties onderzocht en met elkaar vergeleken. Op korte termijn zal afstemming met het 
bestuur van de Flying Bikes en Plaatselijk Belang Kootwijkerbroek worden gezocht om 
de onderzochte locaties te bespreken. 
Omdat de gemeente in geen van de gevallen grond in eigendom heeft en wij dus van 
derden afhankelijk zijn, is het op dit moment nog lastig om een duidelijke planning af te 
geven. Indien er meer duidelijkheid over de meest gewenste locatie is, zal spoedig een 
vlekkenplan worden uitgewerkt.  
 
Vraag 2. Is de wethouder het met de VVD eens dat het belangrijk is om op korte termijn 
een voorstel komt voor een nieuwe locatie? 
 
Antwoord: Ja, dat zijn wij met u eens. Na afstemming met  het bestuur van de Flying 
Bikes en Plaatselijk Belang Kootwijkerbroek, streven wij er naar op korte termijn een 
voorstel over een nieuwe locatie aan u voor te leggen.  

   
 
  VVD-fractie 
  Mevrouw S.J.W.  Reemst-Start 
   



 

Blad 2  

 
 
Naast het voorzien in een nieuwe locatie voor aanleg van een fietscrossbaan, is het 
ook van belang dat de omwonenden naast de huidige locatie aan de Essenerweg, 
duidelijkheid krijgen over het vertrek van de Flying Bikes. 
 
Vraag 3. Wordt er parallel aan het zoeken gestart met een ontwerp en begroting voor 
de baan? 
 
Antwoord: Wij gaan in overleg met het bestuur van de Flying Bikes over een ontwerp 
en begroting, wanneer de grootte van de locatie bekend is. Wij hebben een indicatie 
van de aanlegkosten van een fietscrossbaan. Naast de aanleg van de baan moet ook 
rekening worden gehouden met een clubvoorziening en voorzieningen voor parkeren, 
hekwerken, bestrating en verlichting. In dit kader moeten nog afspraken worden ge-
maakt over een kostenverdeling tussen gemeente en club. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


